
 

W ostatnich dniach udało nam się przeprowadzić wywiad z Mateuszem
Stańczykiem, u którego w ostatnim czasie zaszło kilka zmian związanych z piłkarską
karierą.

Redakcja: Jak długo jesteś związany z Igloopolem ?

Mateusz: Z Igloopolem związany jestem od ostatniej klasy gimnazjum, czyli 5 lat.

Redakcja: Czy to Twój pierwszy hattrick w seniorskiej piłce ?

Mateusz: Tak, to pierwszy hattrick w seniorskiej piłce. Jestem dumny, że udało mi
się skompletować 3 bramki w jednym meczu po raz pierwszy w seniorskiej karierze
reprezentując biało niebieskie barwy.

Redakcja: Zwyżka formy strzeleckiej to już efekt treningów w Wieczystej
? 

Mateusz: Myślę, że możliwość treningu z zawodnikami mającymi doświadczeniem w
wyższych ligach jest cenną lekcją.

Redakcja:  Jedna rzecz, którą wziąłbyś z Wieczystej do Igloopolu?

Mateusz: Zaplecze finansowe krakowskiego zespołu 

Redakcja:  Jedna rzecz, którą wziąłbyś z Igloopolu do Wieczystej ?

Mateusz: Obecnie chętnie z Igloopolu do Wieczystej wziąłbym boiska treningowe,
które są bardzo dobrej jakości.

Redakcja: A jak atmosfera w szatni Igloopolu ?

Mateusz: Atmosfera w klubie jest bardzo dobra i mam nadzieję, że taka już zostanie.

Redakcja: Tracicie 4 punkty do lidera i macie 4 punkty przewagi nad
dziewiątą drużyną. O co powalczycie w ostatnich czterech kolejkach ?

Mateusz: Tak jak wspominałem w wywiadzie na początku sezonu- naszym celem
jest pierwsza ósemka. Ważne w kontekście realizacji naszego planu będą ostatnie
mecze, dlatego będziemy robić wszystko co w naszej mocy, aby pod koniec rundy
znaleźć się na odpowiednim miejscu w tabeli.

Redakcja: A teraz kilka słów o Twojej przyszłości. Gdzie będziesz w piłce za
3 lata ?

Mateusz: Ciężko mi spekulować o przyszłości. Najbliższe miesiące zweryfikują moje
plany i wtedy podejmę decyzję, w którą stronę pójdę. Mogę powiedzieć jedno, jeśli
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nadarzy się okazja spróbować się w wyższej lidze to podejmę rękawice.

Redakcja: To już ostatnie pytanie. Co na koniec chciałbyś przekazać
kibicom Igloopolu ?

Mateusz: Na koniec chciałbym przekazać kibicom, aby trzymali za nas kciuki w
najbliższych meczach i do zobaczenia na stadionie tak szybko jak tylko będzie to
możliwe!

Redakcja: Dziękujemy za wywiad, gratulujemy pierwszego hattricka i
życzymy powodzenia w dalszej części sezonu.
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